
 

Zápis č.7 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 26. 9. 2019 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, J. Kupka, I. Hrdličková, V. Bohdaský  

Omluveni:  

Hosté: P. Ticháček 

 

 

Program 

1) Plnění úkolů z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Vyplacené příspěvky za MČR 

4) Informace k vyhodnocení sportovní sezony 2019 

5) ZZVJ 

6) Různé 

 

 

 

 

 

1. Plnění úkolů z minulého zasedání 

OV KHO zatím neobdržel  VV ČJF  písemnou informaci, proč nebyl výsledek 

hospodaření ČJF za rok 2018 a podané daňové přiznání projednáno a schváleno Radou 

ČJF 

2.  Došlá pošta 

 Reakce jednotlivých sekretářů oblastí k požadavku psát zápisy do jednotného 

formuláře  

 Nabídka od pana Přibyla – vyšívání dek pro oblast – máme zajištěno od 

Equiservisu 

 Pozvánka na konferenci šlechtění koní – předáno subjektům 

 KD Nechanice – potvrzení rezervace sálu na 1. reprezentační ples 

Královéhradecké oblasti 

 P. Pejos – možnost žádosti příspěvku na ČUS 

 

 

3. Vyplacené příspěvky za MČR 

Žádost na sekretariát zaslána, příspěvky by měly být vyplaceny v průběhu několika 

dní. 

 

4. Informace k vyhodnocení sportovní sezony 2019  

OV KHO schválil k příležitosti vyhlášení nejlepších sportovců za rok 2019 pořádání 1. 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


reprezentačního plesu Královéhradecké oblasti dne 31. 1. 2020. Přípravou plesu 

pověřen P. Ticháček, K. Pechová, S. Juhászová 

Pan P. Ticháček informoval OV KHO o přípravách, zajištěno je: 

 sál v KD Nechanice 

 hudba  

 část tomboly 

OV KHO schválil na vyhodnocení sezony ve výši 14 000 Kč. 

 

5. ZZVJ  

OV KHO schválil komisi na ZZVJ dne 6. 10. 2019 ve složení: hlavní komisař: Alek 

Pejos, komisaři: Jaromír Pour, Václav Bohdaský. Začátek ZZVJ v 10:00. 

 

6. Různé 

 

 OV KHO žádá VV ČJF  o písemnou odpověď, proč sekretariát nemá po 5 

měsících generálního sekretáře  

 P. Pejos – žádá vysvětlení, proč stále nebyl jmenován stavitelem 1. třídy, 

přesto, že splnil všechny náležitosti pro jmenování dle platného dokumentu o 

vzdělávání 

 OV KHO navrhuje jmenovat pana Václava Bohdaského specializovaným 

rozhodčím pro skoky, je zkušený rozhodčí, s dlouholetou praxí, jeho 

zkušenosti jsou ze všech typů závodů.  

 

 


